
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

rendes, nyílt üléséről 
 
 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 
   Bicske, Hősök tere 4. 
 
Az ülés időpontja: 2015. június 17-én 17 órakor 
 
Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 
Iványi Ferenc Tivadarné elnök 
Csonka István tag 
Szabó Attila tag 
 
Távollévő bizottsági tag: 
Dr. Bourgla Ossamah tag 
Komlós Kolos tag 
 
Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 
Bálint Istvánné alpolgármester 
Dr. Révész Zoltán jegyző (tanácskozási joggal) 
Ádámné Bacsó Erika pénzügyi és költségvetési irodavezető 
Kollár-Vincze Viktória ügyintéző 
Czirkelbach Istvánné ügyintéző jkv. vez. 
Dr. Heckman Tibor ügyintéző 
Ónodi Szabó Lajos főépítész 
Horváth Gergely (Planner-T Kft) építész 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
köszönti a megjelenteket a bizottsági ülésen.  
 
Dr. Révész Zoltán: jelezné, hogy még egy napirendi pontnak a felvételét kérnék, ez a bicskei 
1397/1 hrsz-on lévő halottasház, ill. hűtőkamra üzemeltetéséről szól. Ez az előterjesztés most 
került kiosztásra. Kérné a napirendi pontok sorrendjével kapcsolatban, hogy itt van a Planner-
T Kft. képviselője, ha lehet, kezdjék majd ezzel a napirendi ponttal.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: megállapítja, hogy a bizottság 3 fővel határozatképes. Kérdése, 
hogy a jegyző úr által előterjesztettekkel egyetértenek-e, vagyis a napirendi pontokhoz 
felveszik a halottasház előterjesztést, valamint a sorrendet is elfogadják-e, amit javasolt.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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124/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 

1) Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Bicske helyi építési 
szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 18/2009. (VII. 27.) rendelete 
felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester 

 
2) Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. májusban elvégzett 

munkálatokról  
Előterjesztő: polgármester 

 
3) A szociális tűzifa beszerzésére kiírt közbeszerzési eljárás elbírálásáról  

Előterjesztő: polgármester 
 

4) Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II.13.)  
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: polgármester 

 
5) A Kapcsolat Központ Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézményfenntartó 

Társulás fenntartásában működő Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ 
valamint a bölcsőde által nyújtott személyes ellátások térítési díjainak és 
önköltségének meghatározásáról  
Előterjesztő: polgármester 

 
6) Bicske Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájáról  

Előterjesztő: polgármester 
 

7) A bicskei 1397/1 hrsz-ú ingatlanon halottasház (hűtőkamra) üzemeltetése 
Előterjesztő: polgármester 

 
8) Képviselői bejelentések 

Előterjesztő: polgármester 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság egyhangú szavazattal elfogadta a napirendet.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: jegyzőkönyv hitelesítőnek Csonka István bizottsági tagot 
javasolja. Kéri a bizottság tagjait, a aki a hitelesítőre tett javaslatot elfogadja, jelezze!   
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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125/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Csonka István bizottsági tagot jegyzőkönyv-
hitelesítőnek elfogadta. 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadta a jegyzőkönyv-hitelesítő személyét.  
 
 
 
1. Napirend:  
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Bicske helyi építési szabályzatáról 
és szabályozási tervéről szóló 18/2009. (VII. 27.) rendelete felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: 2011-ben indult HÉSZ felülvizsgálatról van szó, a dolgot az bonyolította, 
hogy időközben hatályba lépett a 314/2012 Kormány rendelet, mely a településfejlesztési, 
településrendezési eszközök megalkotásának metodikájáról rendelkezik. Ennek alapján az 
időközben megindult HÉSZ módosításokat 2015. év végéig kell elfogadni az 
önkormányzatoknak. Egyébként 2018. december 31-ig már az új szabálynak megfelelő 
HÉSZ-szel kell rendelkezni, ez azt jelenti, hogy a jelen módosítás 2018. év végéig van 
hatályban, a jelenlegi jogszabályi háttér szerint. Az egyeztetési eljárás lefolytatásra került, 
jelen előterjesztés arról szól, hogy amennyiben ezeket a módosításokat a Képviselő-testület 
módosítja, akkor indulna a végső egyeztetés. Ennek a végén az állami főépítész javasolja 
elfogadásra a tervezetet, reményeik szerint, ha minden rendelkezésre áll, akkor szeptember-
október környékén a HÉSZ elfogadható. A szakmai kérdésekkel kapcsolatban Horváth 
Gergely a Planner-T Kft. képviseletében van jelen, hozzá lehet intézni a kérdéseket.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné köszönti a kft. képviselőjét. Kérdése felé, hogy van-e kiegészítése, 
esetleg hozzáfűzni valója? Az anyag nagyon szép, ő úgy gondolja, hogy mindannyian látták.  
 
Horváth Gergely: Csak annyit tenne hozzá, hogy a jogszabályi változásokon kívül még annyi 
változás volt két évvel ezelőtt, hogy plusz módosítási igények jöttek, jó néhány újabb elem, 
amit már az anyag tartalmazott. Ezt véleményezték az államigazgatási szervek és az illetékes 
szakhatóságok és most a véleményezési anyag összeállításánál tartanak. A jóváhagyandó 
munkarészei vannak most a tisztelt bizottság előtt. Várja az észrevételeket, véleményeket.  
 
Csonka István: A kérdése az arra irányulna, hogy az autópálya és az 1-es számú főút közötti 
terület, illetve a térképen valamelyest nem szakértőként beletekintve nehezen értelmezhető a 
szövegből könnyebben, a térképről kevésbé, hogy melyik is az a terület, amire ez konkrétan 
vonatkozik. Ez az egyik, a másik, a Csabdi útnál ugyanez a felvetése, hogy ha a térképet 
megnézi az ember, akkor hogy is történik az ipari terület kialakítás? Illetve a lakóövezetnek a 
kialakítása abban a térségben.  
 
Horváth Gergely: Gazdasági terület, amiről szó van, az gyakorlatilag az 1-es út és az 
autópálya, Spar csomópont és a menekülttábor Csabdi útig terjedő részt foglalja magába. Ez a 
hatályos bicskei településszerkezeti tervben is szerepel, mint távlati gazdasági terület. Csak 
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akkor az volt az elvárás, hogy részletesen szabályozzák. Tulajdonképpen most ebben a 
tervmódosítás keretében kerül sor a terület részletes szabályozására. Itt az elmúlt évek során 
legalább 5-6 féle változatot rajzoltak, amiből végül is a most látható megoldás került 
kiválasztásra. A dolog lényege az, hogy mindenképpen ez egy igen lényeges területe a 
városnak, ha valaki nagyobb beruházó jelentkezik, akkor ide lehet irányítani. Az egyeztetések 
során arra jutottak, hogy a területet tagolják, differenciálják a szabályozást a Sparral 
szemközti oldalon ott nagyobb területegységek 3 hektár területen, lehetőleg nagyobb 
csarnokok, üzemek, raktárbázisok elhelyezésére legyen lehetőség. A középső szakaszán, ha 
jól emlékszik 1 hektár a minimális terület nagyság, a Csabdi út felé eső részen ½ hektár. A 
megvalósításnak két nehézségét látják, de a lényeg, hogy le legyen szabályozva és eljussanak 
a módosítás jóváhagyásáig. Megvalósítás során nehézségbe ütközhet, hogy a Földhivatal két 
alkalommal is ellenvéleményét jelezte, hogy a terület egy részén az átlagosnál jobb minőségű 
földek vannak, ha majd élesbe megy a dolog, és tényleg kivonásra kerül a sor, majd meg kell 
küzdeni a földhivatallal. A másik pedig a terület jogi adottságai, ezek a viszonylag keskeny, 
nadrágszíj parcellák, amit nyilván majd össze kell vásárolni. Ezt valakinek fel kell vállalnia, 
ha majd adott esetben a tényleges hasznosításra sor kerül. A Csabdi út mellett nem tudja, hogy 
jól értette-e az egy legalább 15 éve kijelölt gazdasági terület van, nyilván annyi a változás, 
hogy elsősorban csapadékvíz-elvezetés okokból a hatályos tervben szereplő keresztirányú 
utcát, mintegy 100 m-re északabbra jelölték, a Ravasz utcával szemben a csapadékvíz-
lefolyás akadálymentesebb biztosítása érdekében.  
 
Csonka István: lehet, hogy rosszul tette fel a kérdést. A menekülttábor Csabdi felé eső 
területrész az 1-es főút és a tó és a környéke közötti területre gondolt. Itt is volt ipari terület 
kialakítási gondolat. Illetve megy is ez a folyamat valamelyest.  
 
Horváth Gergely: ahogy mondja, ez a Csabdi út és a tó között van, az legalább 15 éve ilyen 
célra kijelölt. Voltak komoly viták, tervezői oldalról nem tartották szerencsésnek, inkább egy 
más hasznosítást képzeltek el, de az ősidőkben, hogy azt kell, mondja egy magáncég 
tulajdonában volt a terület, ők finanszírozták a tervezést, az akkori testület úgy látta jónak, 
hogy ez ilyen célra kerüljön hasznosításra. De mint mondja, ez egy régi történet.  
 
Csonka István: visszatérne, az autópálya alatti területre, hogy ez a terv igazából konkrét 
javaslatokat arra vonatkozóan nem tartalmaz, hogy mi lesz ennek a valódi felhasználási 
területe, csak ajánlások vannak. Nem léptek előre az eddig tervezettekhez képest.  
 
Horváth Gergely: ahogy említette, miután a hatályos szabályozási tervben ez mint 
mezőgazdasági terület szerepel, csak a szerkezeti terv tartalmazza hogy távlati gazdasági 
terület, magyarán ha jelentkezne most itt egy vállalkozó, hogy ide szeretne valamit építeni, 
nem kapna építési engedélyt. Ahhoz, hogy kaphasson, ahhoz kell ez a dolog, hogy le legyen 
szabályozva. Magát a szabályozást, ez mindig is elvárás volt az ilyen esetekben célszerű is, 
hogy lehetőség szerint viszonylag tágra hagyják, ne osszák ki a telkeket, adnak egy minimális 
területmennyiséget és maximális beépíthetőséget és a fő feltáró utakat szerepeltetik.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: neki lenne egy kérdése, mivel itt másképp szerepel, van itt ez az 
erdős rész, a Kossuth Lajos utca mellett közvetlenül, a Kossuth térhez csatoltan szerepel az 
anyagban. Itt eleinte építési telek volt. 
 
Horváth Gergely: ez szintén legalább 20 éves történet, mert a hatályos tervben ez 
véderdőként szerepel, de állandóan kérelmezte a tulajdonos, hogy építési telekké legyen 



5 

 

kialakítható. A terület adottságai olyanok, hogy maximum itt az elején lehetne 1-2  telket 
kialakítani, és ezt tartalmazza is ez a módosítás. Mert a hatályosban véderdőként van. Mivel 
ezt nem nagyon kifogásolták az első körös egyeztetés során, véleménye szerint lehet itt 
később építeni is ide. Csak az alsó részére.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: Kérdezi a bizottság tagjait, hogy kérdés van-e, kérdezi a jegyzőt, 
hogy a bizottsági üléseken volt-e hozzászólás. 
 
Dr. Révész Zoltán: a gazdálkodási bizottság tárgyalta a mai nap folyamán az előterjesztést, 
és észrevételt nem tett, javasolta elfogadni a határozati javaslat szerint.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak kézfelemeléssel.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

126/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Bicske helyi építési 
szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 18/2009. ( VII. 27.) rendelete felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadta a rendelet felülvizsgálatáról szóló 
előterjesztést.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: megköszönte Horváth Gergelynek a munkát, és további szép 
napot kívánt. 
 
2) Napirend 
Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. májusban elvégzett munkálatokról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatosan a tagoknak 
van-e észrevétele? Nincs, akkor kéri, szavazzanak. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
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127/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
 

Tárgy: „Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. májusban elvégzett 
munkálatokról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta a BGSZ május 
beszámolóját. 
 
 
3) Napirend:  
A szociális tűzifa beszerzésére kiírt közbeszerzési eljárás elbírálásáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: március 25-én döntött a képviselő-testület arról, hogy ismételten 
közbeszerzési eljárást ír ki szociális tűzifa közbeszerzésére. A Pilisi Parkerdő, Vértesi Erdő 
Zrt. és a Bakonyerdő Zrt. részére küldték meg az ajánlat tételi felhívást. Ajánlatot a Pilisi 
Parkerdő és a Vértesi Erdő Zrt. nyújtott be, a tárgyaláson már csak a Vértesi Erdő jelent meg. 
Itt pontosításra kerültek a szerződés egyes részletei, a tárgyalás alapján ajánlattételre hívták 
fel a még versenyben lévő két szereplőt, ajánlatot azonban nem kaptak. Ennek alapján 
javasolja eredménytelennek nyilvánítani az eljárást. A Gazdálkodási Bizottság tárgyalta a 
napirendet, aki azzal egészítette ki a napirendi javaslatot, hogy javasolja az eljárás újbóli 
megindítását, de egy éves beszerzési időszakra. Vélhetőleg az volt a gond az eljárásnál, hogy 
4 évre írták ki az eljárást, ezért az ár megállapítása egy kicsit gondot okozott a 
jelentkezőknek, hiszen nekik a 4 évvel későbbi árat is figyelembe kell venni az adott év 
megállapításánál. Ennél fogva nem jutottak dűlőre, ezért nem nyújtottak be pályázatot. Úgy 
gondolják, ha most 1 éves periódusra írják ki a közbeszerzést, minden további nélkül a 
Képviselő-testület dönteni tud majd róla és eredményes lesz az eljárás.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné azt gondolja, hogy ezt a határozati javaslatot tudják támogatni, kéri 
a tagokat aki a kiegészítéssel együtt elfogadja, akkor jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

128/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A szociális tűzifa beszerzésére kiírt közbeszerzési eljárás elbírálásáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta a módosított 
előterjesztésben szereplő határozatot. 
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4) Napirend:  
Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II.13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: elkészítették a költségvetés-módosítás tervezetét, az előterjesztés elég 
szemléletesen tartalmazza az egyes módosítási pontokat, közfoglalkoztatottak állami 
támogatása, segélyek átvezetése, állami normatív hozzájárulás, a képviselő-testület korábbi 
határozataiban foglalt döntéseknek az átvezetése történne a költségvetés módosításban. 
Amennyiben bármivel kapcsolatban kérdés, észrevétel merül fel, kéri jelezzék. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy kérdés van-e ezzel kapcsolatban, vélemény, 
javaslat? Ha nincs, akkor támogatni tudják-e a határozat javaslatot? Kéri szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

129/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
 

Tárgy: Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. II.13.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta a rendelet módosítás 
előterjesztés határozatot. 
 
 
5) Napirend:  
A Kapcsolat Központ Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézményfenntartó 
Társulás fenntartásában működő Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ 
valamint a bölcsőde által nyújtott személyes ellátások térítési díjainak és önköltségének 
meghatározásáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: a térítési díjak megállapításának az alapja az önköltség. Az önköltség 
megállapításának szabályai az idei évben változtak. Nem lehet figyelembe venni az állami 
hozzájárulás mértékét. Egyeztetve az intézmény vezetőjével, nem tesznek javaslatot a térítési 
díjak módosítására.. Mind a két bizottság az előterjesztett javaslatnak megfelelően javasolja 
elfogadni, ennek kéri a jóváhagyását. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy javaslat van-e. Nem volt, így kéri 
szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
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A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

130/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
 

Tárgy: A Kapcsolat Központ Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézményfenntartó 
Társulás fenntartásában működő Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ valamint a 
bölcsőde által nyújtott személyes ellátások térítési díjainak és önköltségének meghatározása 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta a határozatot. 
 
 
6) Napirend:  
Bicske Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán az előzetes vizsgálat részével már foglalkozott a bizottság. Ez ismételten 
kiküldésre került, mert így teljes az anyag. A stratégia tervezete is látható az előterjesztés 
mellékletében. Amennyiben a testület jóváhagyja a jelenlegi dokumentumot, akkor tudják 
megküldeni a Belügyminisztériumnak. A stratégia tervezetét, valamennyi dokumentumot, 
megalapozó vizsgálatot, észrevételeket a Belügyminisztérium auditálja, megállapítja, hogy a 
jogszabályi elvárásoknak megfelelően történt-e az eljárás lefolytatása. Amennyiben ezt 
jóváhagyja és megküldi az önkormányzat részére, innentől kezdve 30 napja van az 
önkormányzatnak arra, hogy a végleges stratégiát elfogadja. 17-én jár le a partnerségi 
egyeztetés szabályai szerint a véleményezési határidő, a mai nap folyamán az egyes 
megkeresett szervek részéről annyit tud elmondani, hogy 3 észrevétel érkezett, illetőleg a mai 
nap folyamán érkezett Igari Léna képviselő asszonytól egy 3 oldalas összefoglaló 
dokumentum. Ezt ki fogják küldeni a Képviselő-testület ülésén és megnézik a tervezőkkel 
együtt, hogy mi az, amit be lehet tenni, mit javasolnak beépíteni a tervezetbe, illetve várják a 
bizottság javaslatát a kiküldött anyaggal kapcsolatban. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: tárgyalta-e a többi bizottság? 
 
Dr. Révész Zoltán: mindkét bizottság tárgyalta, nem tett javaslatot.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi van-e javaslat a bizottság tagjaitól? Nincs. Ő az 
észrevételezi, ami csak javítást igényel, hogy ha jól emlékszik a roma nemzetiségi 
önkormányzatnak hívják a szervezetet, és az írásban úgy szerepel, hogy cigány kisebbség. Ezt 
szúrta ki, egy javításra tenne javaslatot. Jól átgondolt, a térkép részlet is szép. Nagyon sok terv 
van benne, melyet üdvözölnek. Az I-es körzet részéről kicsit soványkának tartja, de lehet, 
hogy ez az ő személyes problémája. Nyilván a fejlesztési területek között nem igen szerepel 
az ő körzete. Kérdi a képviselő társakat szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
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A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

131/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta az ITS-sel kapcsolatos 
határozatot. 
 
 
7) Napirend:  
A bicskei 1397/1 hrsz-ú ingatlanon halottasház hűtőkamra) üzemeltetéséről 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: a hűtőkamra üzemeltetési szerződése június 30-án lejár. Ennek a 
szerződésnek a meghosszabbítása ez év végéig szól. Az előterjesztésben olvasható, hogy a 
korábbi jogszabályi elképzelések alapján került már ez a szerződés meghosszabbításra, 
jelenleg a hatályos jogszabályok figyelembe vételével 2016. január 1-től indulna a szociális 
temetésnek az intézménye. Ez már elhalasztásra került, ez már 2015-ben is indult volna. Úgy 
gondolja, hogy az ősszel még foglalkozni fognak ezzel a kérdéssel. Javasolják a határozati 
javaslat elfogadását.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: köszöni és kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e javaslat, kérdés, 
ha nincs, akkor szavazásra bocsájtja, ahogy az előterjesztésben is  áll, aki támogatni tudja kéri 
jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

132/2015. (VI. 17.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: a bicskei 1397/1 hrsz-ú ingatlanon halottasház (hűtőkamra) üzemeltetése 
 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta halottasház hűtőkamra 
üzemeltetési szerződésének 2015. december 31-ig történő meghosszabbítására vonatkozó 
határozati javaslatot. 
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8. Napirend 
Képviselői bejelentések 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: bejelentések nincsenek, megköszöni a bizottsági tagok részvételét 
és az ülést 17 óra 32 perckor bezárja.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Iványi Ferenc Tivadarné            Csonka István  
 Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke   Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság tagja 
               jkv.hitelesítő 


